
Bestyrelsesmøde Rom Rideklub 23. april 2024 

 

Til stede: Kristine Trojel, Laura Vedel, Mette Riis Hansen, Charlotte Madsen (referent) 

Afbud: Stine Bjerregaard 

 

 Dagsorden Noter Ansvarlig/opgave 

1 Orientering fra formand og 

forretningsudvalg 

 

- Godkendelse af vedtægter 

 

- Repræsentantskabsmøde 

 

- Status på hold/undervisning 

 

- Kasserer fremover 

 

- Frivilligcentret 

 

Vedtægter: Sidste ændring 

godkendt af DRF og kommunen. 

 

Repræsentantskabsmøde: Vi 

har desværre ikke kunnet finde 

deltagere. 

 

Undervisning: Det midlertidige 

torsdagshold kl. 16 er nedlagt 

igen. Der er næsten fyldt op med 

6 ryttere på hvert hold. Der er 

ønske om at det ene teorihold er 

mindre (ønsket er 3 teorihold i 

stedet for 2). 

 

Kasserer: Iben har meldt ud, at 

hun ikke ønsker at være 

kasserer til næste regnskabsår.  

Muligheden for at købe en 

kasserer via frivilligcentret 

diskuteres. Enighed om at prøve 

at søge en kasserer via 

facebook. 

 

 

Frivilligcentret:  

Koster 150 kr. årligt. 

Gratis lån af lokaler 

(konsulentstøtte, 

kompetenceudvikling osv., se 

hjemmesiden). 

Man kan leje en kasserer. 

Priser: Bogføring pr. md. 150 

kr., bogføring og betaling af 

bilag 175 kr. 

 

 

 

 

 

 

 

Charlotte laver et 

udkast til ændring 

af teorihold 

gældende fra 

august. 

 

 

 

Charlotte laver et 

opslag på facebook 

 

 

 

 

 

 

 

 

Muligheden holdes 

åben. 

2 Orientering fra 

- Stævneudvalg  

- Aktivitetsudvalg  

Stævneudvalg: Vellykket og 

hyggeligt stævne. Der samlet ca. 

6700 kr. ind i sponsorater. 

 

Aktivitetsudvalg: Fuld tryk på 

aktiviteterne, som vi har fået ros 

for.  

- Mette Green har haft demo 

- Agilitydag 

- Springdag 

- Planlagt foredrag med Maj-Brit 

Rønnov + mulighed for læsning 

efterfølgende for privatheste 

 

 

 

 

Charlotte og Stine 

er tovholdere på 

breddestævne i 

aug.  



- Planlagte ridelejre 

- Ønsker et agility/trailstævne i 

august 

3 Regnskabsstatus  Stabil økonomi men også penge 

på kontoen, som skal betales for 

køb af lodder fra 

Diabetesforeningen og strømper.  

Kommunen vurderer om 

udbetalt tilskud til ridebanebund 

kan overgå fra 2023 til 2024, 

ellers skal tilskuddet 

tilbagebetales. 

Salg af lodder og strømper bliver 

opgjort i løbet af kort tid. 

 

Mette og Kristine 

afregner for lodder 

og strømper 

4 Elevhestene 

 

Saveur er startet genoptræning 

efter halthed, som Ella 

varetager.  

Der skal tages gødningsprøver. 

Tinka skal vaccineres inden 

30.05.24 og de andre skal 

vaccineres i forb. med tandpleje. 

Kristine afleverer 

gødningsprøver og 

Charlotte samler 

5 Status på ny bund i ridehallen  Det meste til bunden er ved at 

være hjemkommet og bliver 

effektueret snarest muligt.  

Kristine og Iben 

6 Status på salg af strømper Overskud på salg af strømper 

4750 kr. 

Mette 

7 Status på salg af lotteri til 

Diabetesforeningen  

Ikke solgte lodder skal afleveres 

til klubben inden 07.05.24. 

Kristine 

8 Status på fondssøgning  Vi har søgt flere fonde mhp. 

mere springmateriel, da det er 

svært at afholde stævner med 

kun 6 letvægtsspring.  

Der er desuden søgt om 20 m 

plast dressurhegn, bogstaver og 

skammel til udendørsbane samt 

nyt bæredygtigt lys til ridehallen. 

 

Der er planlagt at søge 

Sparekassen Danmark mht. 

renovering af kantine. 

 

Charlotte 

9 Status på Ren Natur  Vi har fået en 

affaldsindsamlingsrute i 

Bækmarksbro, som vi gerne vil 

udføre 2. pinsedag. Der tjenes 

2500 kr. som deltagerne må 

bestemme, hvad skal bruges på. 

 

Charlotte og Mette 

10 Tag på dommertårn Der er stormskade på taget på 

dommertårnet. Vi køber nye 

plader til taget. 

Mette, Flemming og 

Laura 

11 Passere Der stopper en passer efter 

sommerferien. Charlotte tager 

Charlotte og Laura 



kontakt til potentiel ny 

passerpige. 

Ella vil gerne have teorien hver 

gang for begyndere, hvis det 

passer ind i hendes arbejde, 

Esther har tilbudt at hjælpe 

også.  

12 Parter og partkonceptet  Ganske få ændringer i ordlyden. 

Kontakten lægges på 

hjemmesiden og er godkendt, 

hvis ingen gør indsigelse. 

Charlotte 

13 Ridelejr 

 

Lille 28.6-30.6 

Store 8.7-11.7 

 

Laura og Stine 

tovholdere på lille 

ridelejr. Charlotte 

hjælper gerne med 

at udarbejde et 

program hvis 

ønsket. 

 

Kristine og 

Charlotte 

tovholdere på store 

ridelejr.  

 

Kristine bestiller  

t-shirts til 

deltagerne. 

14 Evt. 

- Deltagelse på dyrskue mht. 

trækture 

 

- Næste bestyrelsesmøde 

 

 

Vi er blevet kontaktet ang. 

deltagelse på dyrskue. Det har vi 

desværre ikke mulighed for i år. 

 

Juni 

Kristine melder 

tilbage til dyrskuet 

 

 

Stine indkalder 

med mindst 14 

dages varsel 

 
 

 

 


